
PROTOKOLL  

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2020-02-17 

 

Närvarande:  
A: Anneli Klerestig  

B: Peter Ståhl  

C: Ej närvarande (Susanna Wikfelt) 

D: Thorkell Snæbjörnsson  

E: Zenny Gram  

F: Arnar Hartmannsson  

G: Kristofer Hjalmarsson 

H: Ewon Wall  

 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Inga synpunkter på föregående protokoll.  

 

EKONOMISKT LÄGE 

Styrelsen godkänner utformningen av resultat och balansräkningen för 2019. 

Underlag inför årsmötet gicks igenom på styrelsemötet. All relevant 

dokumentation för Årsmötet kommer att läggas ut på hemsidan. 

 

VALBEREDNINGEN  
Valberedningens medlemmar Benny Sundahl och Christer Andersson deltog 

under denna punkt i styrelsemötet och meddelade att förslag på representanter 

för längorna finns nu.  

 

Längarepresentanter 

 

Länga A:  Marie-Louise Börve, nyval 2 år 

           B:  Björn Johansson, nyval 2 år 

           C: Johan Börjesson, nyval 1 år 

           D: Thorkell Snæbjörnsson, sittande 

           E:  Zenny Gram, sittande 

           F:  Arnar Hartmannsson, sittande 

           G: Kristofer Hjalmarsson, sittande 

           H: Ewon Wall, sittande 

 

 

AVFUKTARE 

Avfuktare i länga G utvärderas och kontrolleras under februari månad. 

 

 

 



MILJÖHUSET 

Det kommer att läggas en framställan ifrån styrelsen på årsmötet om att utöka 

antal kärl eftersom det nuvarande antalet inte räcker till. De kärl som inte räcker 

till är plast-och pappersförpackningar. Detta medför att kostnaderna för 

sophämtning åter kommer att öka. 

 

HEMSIDAN  

Pågår ett arbete med att förnya hemsidan som Kristofer ansvarar för. Ett första 

förslag på hur hemsidan kan komma att se ut framöver visades för styrelsen. 

 

ÖVRIGT 

Det har inkommit frågor till styrelsen om hjälp finns att tillgå vid frågor kring 

installation vid fiber/ basutbud etc. Den erfarenhet styrelsen har, är att när man 

valt operatör så brukar de vara behjälpliga med installation. 

Innan nätet släcks så behöver de boende själva ta kontakt med operatör. Det 

nuvarande nätet är ett företagsnät och den organisationen samarbetar inte med 

privatkund vilket kan vara bra att ha i åtanke i kontakt med operatörer. 

För närvarande finns ingen representant ifrån styrelsen som deltar på möten 

gällande om Forsåker/Transportstyrelsen, bebyggelsen och nya järnvägsspår i 

närområdet. Om intresse finns ifrån boende om att dela information så kan den 

läggas ut på hemsidan.  

 

NÄSTA MÖTE  
Beslutas vid årsmötet i samråd med de nyvalda styrelsemedlemmarna. 

 

KALLELSE TILL ÅRSMÖTET 

Utskick delges senast 25/2 i brevlådan. 

 

ÅRSMÖTE 10 MARS KLOCKAN 19.00 I KVARNBYSKOLANS 

MATSAL. 

 

VARMT VÄLKOMNA! 

 

 

 

 

Protokollförare:                                                                    Justeras av: 

Anneli Klerestig                                                                   Ewon Wall 


